
 
Till dem det berör. 

Som sammankallande i Svenska terrierklubbens kommitté för utbildning och föreningsteknik 
(UFK) är jag nu nödgad att göra följande uttalande gällande Svenska bullterrierklubbens nya 

styrelse, samt planerna på att tvinga fram ett nytt årsmöte i klubben. 

Vi i UFK har diskuterat frågan på vårt senaste möte och jag har även huvudstyrelsens mandat 
att uttala mig i frågan. 

Styrelsen i Svenska bullterrierklubben är demokratiskt vald på årsmötet den 1/5. Vi 
uppmanar medlemmarna i Svenska bullterrierklubben att helga det valet.  

Styrelsen är decimerad i antal, men har adjungerat en synnerligen kompetent kassör, och 
har utmärkt kompetens även i övriga styrelsen. 

Jag som sammankallande i UFK satt med vid deras senaste styrelsemöte och jag kommer låta 
meddela både Svenska terrierklubbens huvudstyrelse och UFK att jag inte ser någon 

anledning till oro.  

Låt därmed styrelsen i Svenska bullterrierklubben få komma in i sitt arbete och jobba med 
det som årsmötet har ålagt dem. 

Vi i UFK samt huvudstyrelsen står bakom dem, och kommer att följa deras arbete under året 
och stötta dem vid behov.  

 
 

Johan Norgren 
Sammankallande i SvTeKs kommitté för utbildning och föreningsteknik. 

 

 


